
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Janssen,  

 

U hebt het college op 22 juni 2019 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over 

handhaving in het Osse centrum. In deze brief beantwoord ik uw vragen puntsgewijs. 

 

1.  Waarom wordt na veelvuldig bellen met de gemeente en verzoeken om de 

toegangspaal bij de Molenstraat te repareren niets gedaan? 

De toegangspaal bij de Molenstraat is inmiddels gerepareerd.  

Meldingen en storingen aan de toegangspalen geven wij direct door aan de 

leverancier. Omdat de palen ruim 15 jaar oud zijn en technisch zijn afgeschreven 

treden er vaker storingen op. Het duurt soms langer om de storing te verhelpen 

omdat het moeilijk is om onderdelen aan te komen.  

De palen worden naar verwachting begin volgend jaar vervangen. Er loopt een 

aanbesteding voor.  

 

2.  Waarom wordt er niet of nauwelijks gehandhaafd op de naleving van het fietsverbod en 

het verbod voor autoverkeer? 

Zoals u ook in uw brief aangeeft is er in de maand juni gewaarschuwd op de naleving 

van het fietsverbod. Op dinsdag 18 juni en woensdag 19 juni was er tussen 13.00 uur 

en 15.00 uur een waarschuwingsactie op meerdere plekken in het centrum.  

Vanaf 1 juli treden we verbaliserend op tegen het fietsen in het centrum. We zien nu 

ook dat het fietsen in het voetgangersgebied minder wordt.  
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Als er autoverkeer buiten de venstertijden zonder ontheffing in het voetgangersgebied 

rijdt, dan spreken de handhavers de bestuurder hierop aan.  

 

3.  Bent u het met de SP eens dat er serieus naar de klachten van de winkeliers geluisterd 

moet worden? 

Wij nemen klachten altijd serieus, dus ook de klachten van de winkeliers.  

 

4.  Zo ja, wanneer gaat u beginnen met adequate handhaving? 

Zie vraag 2. Vanaf 1 juli treden we verbaliserend op tegen het fietsen in het centrum. 

Dit nemen we mee in de reguliere handhaving. De handhavers surveilleren dagelijks in 

het centrum. 

 

5.  Zo ja, wanneer laat u de palen repareren die het centrum na 11 uur moeten afsluiten? 

Zie vraag 1. De palen zijn inmiddels gerepareerd.  

 

Ik ga er van uit dat uw vragen zo voldoende beantwoord zijn.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

 

Mr. J.H.T van Orsouw,  

Wethouder Mobiliteit 


